

Please choose one of the package:

請選擇其中一套禮遇：

USD 2,000 2,000 美元		USD 5,000 5,000 美元	
-----------------------	--	-----------------------	--

Citi VIP 花旗銀行特選客戶	Reservation Form for Lotte Duty Free 'Red Carpet Program' for Regional Citi VIPs 花旗銀行特選客戶樂天免稅店「貴賓禮遇計劃」預訂表格						
Nationality 國籍				Country of Citi account 花旗銀行戶口之所屬地區			
Name (Passport Name) 姓名 (如護照上所示)				Cellphone No. 手提電話號碼	<i>Format: +Country Code followed by Your Phone Number 請依照此格式填寫: + 國家編號 電話號碼 (i.e +65 1234 5678)</i>		
Passport No. 護照號碼				Email Address 電郵地址			
Date of Birth 出生日期 (MM/DD/YYYY)				Call-back Language 電話聯絡時之所選語言	English		普通話
Sex 性別	Male 男/ Female 女						
Arrival Date 到達日期 (MM/DD/YYYY)		Airport (ICN/GMP) 機場 (仁川/金浦)		Flight No. (Arrival) 到達航班編號		Arrival Time 到達時間	
Departure Date 離開日期 (MM/DD/YYYY)		Departing Hotel 酒店名稱		Departing time from Hotel 離開酒店之時間			
		Airport (ICN/GMP) 機場 (仁川/金浦)		Flight No. (Departure) 離開航班編號		Departure Time 離開時間	

◎ Remarks 注意事項◎

- ◎ This reservation form must be submitted at least 7 days before your expected arrival date. (participation after arrival is not allowed)
預訂表格須於預計到達日前 7 天提交 (到達首爾後才提交之預訂將不獲受理)。
- ◎ Should you fail to meet the minimum spending condition, you will be asked to settle expenses for hotel, airport/hotel rides and experience program if you participate in one.
如您參加此推廣活動而未能達到最低消費金額, 您將被要求支付酒店住宿、機場及酒店接送服務及各種體驗之費用。
- ◎ This promotion is not open for Korean nationals, group tourists and those with tour guides.
此推廣並不適用於韓國居民、團體旅客及旅行團。
- ◎ Cancellation of hotel upon arrival is not allowed.
一旦到達酒店, 預訂不得取消。

◎ Personal shopper from Lotte Duty Free will contact you at the cellphone number written above.

樂天免稅店之私人導購服務專員將透過您在此提供之手提電話號碼聯絡您本人。

Reservation Form for Lotte Duty Free 'Red Carpet Program' for Regional Citi VIPs 花旗銀行特選客戶樂天免稅店「貴賓禮遇計劃」預訂表格					
Companion 同行旅伴					
Nationality 國籍		Passport No. 護照號碼		Name (Passport Name) 姓名(如護照上所示)	
Date of Birth 出生日期 (MM/DD/YYYY)		Cellphone No. 手提電話號碼		Gender 性別	Male 男/ Female 女

Consent to Use of Personal Information 使用個人資料之同意書

Dear customer,

We would like to express our gratitude for your decision to join Lotte Duty Free's 'Red Carpet Program'.

In one of our continued efforts to put high value on and protect customer's personal information, Lotte Duty Free wants to advise you of use of personal information and get your consent in this regard before your participation in the program.

1. Purpose of collection and use of personal information

Lotte Duty Free collects customer information at a minimum level but just enough for implementing the program so as to ensure that you get to enjoy the benefits with ease and no issue.

2. Personal information collected for use

Names, Contact Information, Passport Numbers, etc.

3. Duration for keeping and using personal information

Your personal information shall be immediately discarded once you are done with the program.

4. Disadvantage against disagreement

Please be advised that you cannot participate in the program unless you consent to collection of personal information.

親愛的顧客，

感謝您參加樂天免稅店的「貴賓禮遇計劃」！

本公司一直高度重視及致力保護客戶的個人資料。在您參與該計劃之前，樂天免稅店謹在此提醒您有關使用個人資料之事宜，並希望能先徵求您的同意。

1. 收集及使用個人資料的目的

本公司只會向您收集計劃所必需之個人資料，以確保您能輕鬆無礙地獲享禮遇。

2. 需要收集的個人資料

姓名、聯絡資料、護照號碼等。

3. 保留和使用個人資料的期限

計劃一旦完成，您的個人資料將立即被刪除。

4. 拒絕同意使用個人資料將引致的不便

請注意，若您拒絕我們收集個人資料，您將不能參加此計劃。

Do you consent to processing personal information as written above?

您是否同意樂天免稅店根據以上所述的方法使用您的個人資料?

I consent 同意		I do not consent 不同意	
-----------------	--	-------------------------	--

Do you consent to processing personally identifiable information as written above?

您是否同意樂天免稅店根據以上所述的方法使用可識別您本人的資料?

I consent 同意		I do not consent 不同意	
-----------------	--	-------------------------	--

Details of Provision of Personal Information to a Third Party

向第三方提供個人資料的詳情

Third Party 第三方	Purpose 收集目的	Types of Information 收集內容	Duration 保留期限
Lotte Duty Free 樂天免稅店	Provide service and identify participants 用以確認參加者身份，並提供服務	Names, Contact Information, Passport Numbers, etc. 姓名、聯絡資料、護照號碼等	Discarded immediately after participation in the program 計劃一旦完成，個人資料將立即被刪除

Please be advised that you cannot participate in the program unless you consent.

請注意，若您拒絕樂天免稅店收集個人資料，您將不能參加此計劃。

Do you consent to providing personal information as written above?

您是否同意提供上述個人資料?

I consent 同意		I do not consent 不同意	
-----------------	--	-------------------------	--

This is the end of this document. Please save this file and send it as an attachment to citvip@lotte.net to proceed with your reservation. Thank you.

此文件之內容到此為止。若想繼續進行預訂，敬請儲存此文件，並透過電郵以附件的方式將之發送至 citvip@lotte.net。謝謝！